
Motion till UMS Årsmöte 2017

Bakgrund:

Vi har nu under några års tid vistats på UMS fina anläggning i Simphamn. Det är inte mycket man 
kan sakna där förutom möjligen en normal toalett. Det finns förvisso en torrtoa uppe i skogen men 
det är inte i direkt närhet till Simphamn.
För de som har toalett i båten är problemet inte så stort men många gäster kommer med daycruiser 
eller kanske till och med vattenskoter, då vore det bra men en toalett.

Förslag:
Vi tänker oss en toalettflotte med kombinerade septik/flyttankar. Med en liten stuga på där man helt 
enkelt installerar en vanlig båttoa med kvarn samt ett handfat. Vi tror att denna lösning skulle 
användas flitigt och dessutom vara bättre för miljön då det är så att många gäster fortfarande 
tömmer sin toa i havet på vägen hem efter helgen. Det finns kanske till och med långliggare som 
bara åker ut en sväng för att tömma toan.

Toalettflotten  skulle vara enkel att bogsera till Ströms marina för tömning efter avslutad säsong.

Vi föreslår därför att mötet tillsätter en grupp som kan utreda kostnad samt konstruktion av en 
toalettflotte. Därefter är det upp till styrelsen att besluta hurvida detta projekt skall sjösättas.
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